
 

Raad van Bestuur 7 januari 2019 
20u00, Elewijt Center te Zemst 

 

Aanwezig 

Bestuurders: Bart Danhieux, Tim Mogal, Marc Vander Mierde, Erwin Dirkx, Jan Stryckers, Filip 

Soetaert 

Ambtshalve: Alex De Brauwer (penningmeester), Tina Muyllaert (algemeen manager VHV), Anne 

Louis (algemeen manager VHV) 

Gecoöpteerde leden: Giannoula Tsakitzidis, Tom Lovink 

Verontschuldigd : Philip Hendrix, Christof Claes 

Afwezig : Philip Heylen 

 

Verslag: 
 

1. Opening door de voorzitter 
 

Bart Danhieux opent de vergadering en wenst iedereen een gelukkig nieuwjaar, een 

goede gezondheid en sportief succes. 

 

Hij wenst tevens Dhr Jean Van lijf te bedanken voor zijn jarenlange inzet als lid van 

het sportcomité. 

 

2. Verslag vorige vergadering 
 

Het verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd en mag gepubliceerd 

worden. 

 

3. Verslag Bijzonder Algemene Vergadering 
 

Het verslag van de Bijzonder Algemene Vergadering wordt goedgekeurd en mag 

gepubliceerd worden.  

 

 



 

4. Voorstelling taakverdeling/samenwerking algemeen 

managers 

 
Tina Muyllaert heeft uitleg gegeven over een eerste ontwerp van de taakverdeling 

tussen de 2 Algemeen Managers op het Secretariaat van de VHV. 

Ze heeft ook toelichting gegeven over de doelstellingen en de prioriteiten voor het 

1ste semester van 2019. 

 

Bart Danhieux bevestigt dat hij tevreden is over de vlotte en constructieve 

samenwerking tussen de leden van de RVB en de Algemeen Managers. 

Zodra de taakverdeling een meer definitief karakter zal hebben wordt deze bekend 

gemaakt. 

De Power Point presentatie zoals de taakverdeling wordt gemaild naar alle leden 

van de RVB. 

 

5. Uitbreiding beheerscomité JSF 
 

Momenteel is het beheerscomité van het JSF niet voldoende bemand, er zijn een 

paar namen gevallen als aanvulling hiervan. 

 

Het huidige beheerscomité zal met deze mensen contact opnemen om interesse na 

te gaan. 

 

6. Facturatie & Verenigingswerk 

 
Alex De Brauwer heeft een professionele en interessante uiteenzetting gemaakt 

over de mogelijkheden voor de facturatie van Verenigingswerk. 

Hij heeft de feiten toegelicht, de punten aangehaald die nog moeten onderzocht 

worden en een voorstel gemaakt voor de goede werking hiervan. 

 

Filip Soetaert meldde dat er weinig federaties zijn die willen ingaan op de nieuwe 

manier van werken, bij velen ligt het nog altijd in de pipeline.  

 

Veel scheidsrechters hebben gemeld dat ze niet meer bereid zijn om  

te fluiten zolang er geen oplossingen aangereikt worden. 



 

 

Er is heen en weer gediscussieerd geweest over allerlei mogelijke manieren van 
werken maar uiteindelijk werd er unaniem een princiepsbeslissing genomen over 
het invoeren van het systeem. 
De juiste timing was nog een punt van discussie. 

 
Er zijn nog zaken die onderzocht moeten worden, en opgehelderd worden,  maar 
deze zullen een oplossing krijgen, naargelang we het nieuw systeem verder zullen 
uitrollen ( bv de studenten die niet in het VW-systeem kunnen, de werklozen 
waarvoor de max plafond niet is opgetrokken in de VVG, de pré-gepensioneerden in 
het VW-systeem). 

 

Er moet op dezelfde manier gewerkt worden bij de VHV en de LFH. 
Daarom werd afgesproken om alle betrokkenen partijen te raadplegen en hun 
goedkeuring te vragen vooraleer verdere stappen te ondernemen 
Het gaat hier over de LFH/KBHB/Scheidsrechterscomité.  
De nodige stappen hiervoor worden in week 2 gezet. 

 
De informatie naar de clubs volgt zodra wij alle nodige elementen hebben om dit 
project tot een goed eind te brengen. 

  

7. Inschrijving G-teams (zie voorstel Uilenspiegel) 
 

Er zijn meer en meer clubs die G-teams hebben, ze vragen zich af hoe ze 

ingeschreven kunnen worden. 

Tina stelt voor dat het beheerscomité zich best een keer buigt over de mogelijkheid 

om G-teams ook in te schrijven in Luik I van het JSF en dat dit misschien aparte 

aanduiding moet krijgen bij de lidkaart. 

Daarnaast is het misschien ook stilaan nodig om de ondersteuning/de regels te 

voorzien om deze teams de mogelijkheid te bieden wedstrijdjes te spelen ovv 

tornooien naar analogie met de welpentornooien. 

Omkaderend beleid hiervoor dringt zich op en zal door de AM’s verder bekeken 

worden. 

(zie ook voorstel Uilenspiegel in bijlage) 

 

8. Opvolging meisjescompetitie  
 

Giannoula Tsakitzidis vraagt om de opvolging te garanderen bij de VHV. Zoals 

beloofd moet er in januari nog een samenkomst voorzien worden om de draad terug 

op te pikken en tot een consensus te komen met de clubs en de cel competitie. 

Er wordt snel een uitnodiging naar de clubs verstuurd. 



 

 

9. Opvolging nieuwe database (oprichting IT-commissie) 
 

Er wordt een IT-commissie samengesteld. Tina Muyllaert zal deze commissie leiden. 

Tom Lovink als IT-kenner zal Tina hierbij met raad en daad bijstaan. Het is 

vanzelfsprekend dat Christof Claes een hoofdrolspeler blijft in het opzetten van de 

nieuwe Database.  Anne Louis wil hem nogmaals feliciteren en bedanken voor het 

werk dat hij tot nu verricht heeft bij het uitwerken van de database.  De IT-

commissie is er om hem te ondersteunen en hulp te bieden. 

Het is belangrijk dat alle aspecten van de Database in acht genomen worden. 

Hiervoor zal de commissie met alle betrokkene partijen samenkomen in Lummen op 

dinsdag 29 januari 2019 in de namiddag.  Delta Blue zal aanwezig zijn om te horen 

welke de wensen en verwachtingen zijn van alle afdelingen/betrokkenen.  

  

10. Digitale wedstrijdblad 

 
Er werd beslist om de nodige studie te doen om te analyseren welke de beste 

oplossing, methode, aanbieder is om over te gaan naar een digitale wedstrijdblad. 

Om dit op een professionele manier door te voeren werd het invoeren hiervan pas 

voorzien bij de aanvang van seizoen 2020-2021.  De nieuwe database is een 

prioriteit voor het seizoen 2019-2020. Anne Louis neemt de coördinatie van het 

project “digitale wedstrijdblad” op zich, bijgestaan met leden van de IT-commissie. 

Ze gaat informeren bij onze buurlanden en bij andere federaties (volley, basket) 

voordat we engagementen kunnen nemen bij een IT-firma, voor de ontwikkeling 

van dit project. 

 

11. Legitimatiekaarten (voorstel Erwin Dirckx)  
 

Dit item wordt verschoven naar de volgende RVB in februari. 

 

12. Varia 

 

- Datums 2019 RVB  

 

De datums van RVB van februari en maart worden met 1 week verschoven 



 

- Maandag 11 februari 

- Maandag 11 maart 

 

De andere datums blijven telkens op de eerste maandag van de maand 

- Maandag 01 april/06 mei/03 juni/01 juli/ 05 augustus/02 september/ 

- 07 oktober/04 november/02 december  


